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 Styrelseprotokoll nr: 69 
 Tid:  2020-11-18 kl. 19:00.  
 Plats: Online via Skype på grund av covid-19 pandemin. 

Närvarande:  Ulf, Per, Ludvig, Christoffer, Annmari, 
Marie-Louise och Linda.  

      
1 VÄLKOMMEN: 

 
 

Ordförande Ulf Holmberg hälsade välkomna och öppnade 
Skype-mötet.  

2 DAGORDNING 
a) Nya frågor 
b) Godkännande av 

dagordningen 
 

 
Inga nya frågor.  
Dagordningen godkändes.  

3 VAL AV JUSTERARE: 
 

Justeras av ordföranden och Marie-Louise.  

4 FÖREGÅENDE PROTO-
KOLL: 
 

Föregående protokoll från den 16 september 2020 godkän-
des och läggs till handlingarna.   

5 SKRIVELSER:    
 
 

Ulf har haft mailkontakt med Kristianstad kommun angående 
medborgarförslag om belysning vid lekplatsen och bouleba-
nan med en möjlighet till yttrande senast den 23 november. 

6 EKONOMI: 
a. Balansrapport 

 
 
 

b. Medlems- 
situationen 

 

  
Inga stora nyheter sedan sist. Några utgifter i form av hemsi-
dan 1320 kr och skyltarna till bänkarna 303 kr.  
Behållningen är 12935,73 kr, vilket ger ett resultat på  
-696,45 kr.  
Oförändrat sedan föregående möte.  
 
 

7 BESLUTADE MEN EJ GE-
NOMFÖRDA PUNKTER. 
 

Inget på denna punkt.   

8 FRÅGOR FRÅN MEDLEM-
MAR MM 
 

Inga frågor från medlemmarna.  
 
  

9 INVENTERING AV AKTU-
ELLA ÄRENDEN 

a.  
 
 
 

b.  
 
 

 
 
Höststädningen utfördes den 17 oktober. Det var väldigt vari-
erande åldrar på de som dök upp. Städning/röjningen samt fi-
kan därefter gick bra med de coronarestriktioner vi förhöll 
oss till.  
Har gått ut en förfrågan om hur många som är intresserade 
av att rensa dagvattenbrunnarna, fick in 4 svar. Marie-Louise 
har undersökt möjligheterna. I Yngsjö finns ett företag som 
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c.  
 
 

d.  
 
 
 
 

e.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

f.  
 
 
 
 

g.  
 
 

heter Green L Equipment AB. Marie-Louise har pratat med 
Peter Rosinski på detta företag angående dagvattenkasetter 
och han är beredd att komma ut och kika på området om vi 
vill.  
Marie-Louise har även varit i kontakt med Anna-Lena Biel på 
Form & Struktur i Åhus. De jobbar med att ta vara på regn-
vattnet istället.  
Beslut på mötet om att bordlägga frågan om att rensa dag-
vattenbrunnarna men att spinna vidare på att ta vara på 
regnvattnet. Marie-Louise går vidare med detta och eventu-
ellt kan vi bjuda in Anna-Lena Biel att föreläsa för medlem-
marna vid något tillfälle.  
Skyltar till bänkarna vi lekplatsen och boulebanan är inför-
skaffade och uppsatta. Det blev 5 skyltar och kostade sam-
manlagt 303 kr inklusive frakt.  
Gallringen i parkområdena mellan gatorna har ännu ej ut-
förts. Fått in några synpunkter från medlemmar som är oro-
liga att de kommer att gallra för mycket. Enligt Ulf kommer 
detta inte att vara något problem, de på kommunen är väl 
medvetna om att växtligheten ska bevaras.  
Ulf har skickat in medborgarförslag samt haft mailkontakt 
med Kristianstad kommun angående belysning vid lekplatsen 
samt boulebanan. Förslaget ska behandlas vid Tekniska 
nämndens möte den 17 december. Ett tjänsteutlåtande före-
slår nämnden att avvisa förslag om belysning utifrån de upp-
gifter de har men vi har möjlighet till den 23 november att in-
komma med yttrande. Förutom tidigare skrivna argument till 
kommunen angående varför belysning behövs, ska Ulf kom-
plettera med att det vid denna årstid blir mörkt väldigt tidigt. 
Lekplatsen kan inte utnyttjas kvällstid om där inte är belys-
ning, ett förslag är att även ta kort på lekplatsen vid 16:30 för 
att framhäva hur mörkt där är. Ytterligare ett argument som 
ska läggas till är att ljuset främjar att kunna vara ute och i 
dessa coronatider är det många som är ensamma och för att 
kunna träffa någon måste de vara utomhus. Därför är det vik-
tigt med belysning även vid boulebanan, fler har då möjlighet 
att kunna umgås/träffas på kvällstid.  
Avtal med Kristianstad kommun om nyttjanderätt till marken 
på den asfalterade ”idran” och marken vid boulebanan. Med-
borgarförslag inlämnat för asfaltering av ”idran”, ännu inget 
svar från Tekniska nämnde och beslutar därför att avvakta 
med att skriva under avtalet tills vi får ett besked.  
Diskussion kring skateanläggning och basketplan på den as-
falterade ”idran”. 
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                   i. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                  ii. 
 
 
 
 

h.  

Styrelsen uppmuntrar projektgruppen, som består av Daniel 
Midtorn (projektledare), Annmari Linderoth, Mikaela Mid-
torn, Christoffer Cardling och Gustav Zimmer, att i avvaktan 
på kommunens beslut om de ska asfaltera marken eller ej ta 
fram ett förslag på hur anläggningen skulle kunna se ut. Att 
de boende skulle störas av ljudet från skateparken eller att 
det skulle bli gängbildning, vilket diskuterades vid föregående 
möte, anses inte vara något problem. Bygger man flyttbara 
ramper kan ytan utnyttjas ännu mer, dock måste de vara så 
pass otympliga att de inte stöldbegärliga.  
Projektgruppen får jobba vidare och ta fram förslag på hur 
planen skulle kunna se ut samt finansiering av det. Ulf ringer 
Daniel Midtorn (projektledare) och meddelar detta.  
Fritidsförvalningen, Kristianstad Kommun, har inte budgete-
rade medel för asfaltering av ”Idran”. Medborgarförslag om 
asfaltering har lämnats in vilket fullmäktige behandlade den 
13 oktober och beslutade att överföra förslaget till Tekniska 
nämnden för beslut. Inget beslut finns ännu.  
Coyard, app för grannsamverkan. Sedan föregående möte 
har en till anslutit sig. Bordlägger frågan, appen ska utvärde-
ras efter 1 år.  

   
10 VÅRA AMBITIONER 

 
Fortsätta främja boendet i området.  

11 NÄSTA ÅRSMÖTE 
a.  

 
 
 
 

b.  
 

 
Diskussion om kring årsmötet till våren. Beslut att det troli-
gen är bäst att planera för att ta det digitalt, ingen som vet 
hur det ser ut med coronasituationen. Datum bestäms till 
den 10 mars 2021 kl 19:00. Ulf kollar upp om vi kan använda 
Zoom vid mötet.  
Då vi ska ha mötet digitalt är frågan om vi ska bjuda in någon 
föreläsare till mötet. Marie-Louise kollar om Anna-Lena Biel 
från Form & Struktur kan tänka sig detta.  
 

12 ÖVRIGA FRÅGOR Inga övriga frågor.  
 

12 NÄSTA MÖTE Onsdagen den 27 januari 2021.  
 

12 AVSLUTNING Mötet avslutas.  
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Åhus den 18 november 2020 
 
 
Linda Torstensson     
Linda Torstensson, Sekreterare       
 
Justeras: 
 
Ulf Holmberg                               Marie-Louise Rosenqvist  
Ulf Holmberg, Ordförande   Marie-Louise Rosenqvist 
 


